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ALGEMENE LEDENVERGADERING  
 

Ook in 2022 is het aantal actieve zangers die zijn aangesloten bij het Ulfts Mannenkoor verder 
teruggelopen. Waren er op 1 januari 2023 nog 67 zangers actief. Op 1 januari 2024 zijn dat nog 61 
zangers. Dat staat in schril contrast met onze doelstelling in het beleidsplan, namelijk groei naar 90(!) 
actieve zangers. Gelukkig hebben we ook een aantal nieuwe zangers kunnen verwelkomen zodat het 
totaal aantal leden enigszins op peil blijft. Echter het totaalbeeld is verontrustend. Duidelijk is dat deze 
daling van het aantal aangesloten zangers geen incident maar een trend is. Dat is zorgelijk voor onze 
positie en funest voor de financiële en organisatorische slagkracht van ons koor. Die staan namelijk 
zwaar onder druk.  

De landelijke trend, waarin meer zangers per jaar afscheid nemen dan er nieuwe instromen zal zich niet 
eenvoudig laten keren. Toch laten cijfers van het Sociaal en Cultureel Planbureau, en Monitor 
Amateurkunst zien dat er niet minder (samen)gezongen wordt: alleen de wijze waarop is sterk aan 
verandering onderhevig. Het Ulfts Mannenkoor zal dus op zoek moeten naar nieuwe wegen om zangers 
aan zich te binden. Op zoek naar nieuwe ontwikkelingen en wellicht minder voor de hand liggende 
vormen van koorzang en initiatieven op het gebied van kooreducatie en koorpresentatie.  

Vorig jaar hebben we al stil gestaan bij een dergelijk toekomstperspectief. We hebben besproken waar 
we stonden en welke toekomst we zagen. Ook deze ledenvergadering wil het bestuur ideeën uit 
wisselen over hoe we verder gaan. Over hoe het Ulfts Mannenkoor kan blijven inspireren, stimuleren, en 
verbinden om samenzang te bevorderen en voor iedereen bereikbaar te maken. Over nieuw elan, de 
binding in het koor, ledenwerving, nieuwe projecten, publiciteit, samenwerking, bestuurskracht, 
financiële gezondheid, enzovoort.  

Het bestuur gaat dan na deze ledenvergadering, samen met de leden en de verschillende commissies, 
verder praten over onze visie (wat is onze kijk op de toekomst?), onze missie (wat is ons 
bestaansrecht?), onze kernwaarden (waarvoor staan wij en waarin geloven wij?).  
 
Op dinsdag 12 maart 2024 sluit het Ulfts Mannenkoor het jaar 2023 af en begint 2024 met een 
Algemene Ledenvergadering. Naast de bovenstaande discussie blikken we terug op het afgelopen jaar 
en staat de (her)verkiezing van nieuwe bestuursleden op de agenda. De voorzitters van de 
Vriendenkring, de Muziekadviescommissie en de PR-commissie nemen het afgelopen jaar en de 
komende activiteiten onder de loep. Natuurlijk passeren ook de verschillende (jaar)verslagen van het 
secretariaat de revue en presenteert de penningmeester het financiële jaarverslag.   

IK ZIE UIT NAAR UW KOMST! 
 
Ton Menke [voorzitter] 
 
 
 



 

                                                               
Geachte zangersvrienden,                                                                                   
 
 

Het bestuur van het Ulfts Mannenkoor ’57 nodigt U hierbij uit voor de 

ALGEMENE LEDEN- EN JAARVERGADERING 

 
welke gehouden zal worden op dinsdag, 12 maart 2024 om 19:30 uur in de conferentiezaal van de DRU 
Cultuurfabriek te Ulft. Uw aanwezigheid wordt zeer op prijs gesteld. 

 

 
AGENDA 

1. Openingswoord door de voorzitter Ton Menke. 

2. Verslag van de jaarvergadering van 28 maart 2023. 

3. Ingekomen stukken en mededelingen. 

- CA-lijst 2024 

4. Jaarverslag over de periode 01-01-2023 tot 31-12-2023 

5. a. Financieel verslag 2023  

b.  Begroting 2024 

(Wilt u deze stukken vóór de vergadering nader bestuderen? Dan kan dat. Vanaf 18:30 uur 

liggen ze in de conferentiezaal ter inzage). 

 

6. a.    Verslag van de toetsingscommissie 2023.  

In de ledenvergadering van 28 maart 2023 werden hiertoe benoemd de heren Lubbert 

Baarssen (1e tenor) en Martin Franken (2e bas). 

b.    Benoeming van de toetsingscommissie 2024. Voorgesteld worden de heren Martin Franken  

       (2e bas) en Anton ter Voert (2e tenor) 

 

PAUZE 
 

7. Het woord is aan de Muziek Advies Commissie 

8. Het woord is aan de PR-commissie 

9. Het woord is aan de dirigent 



10. Het woord is aan de Vriendenkring 

11. Oude bezems kennen alle hoeken en gaten, maar nieuwe bezems vegen schoon. Een paar 

inzichten! 

12. Website als oefen-hulp 

13. Bestuursverkiezing 

Aftredend en herkiesbaar zijn: Ton Menke en Hans van de Weijer.  
Leo ter Voert, die ook aftredend is, heeft te kennen gegeven niet meer herkiesbaar te zijn. Zijn 
functie van “uniformering/concertmeester” is hiermee vacant. 
 
Dick Amting, die de functie van voorzitter van de PR-commissie vervulde, is in het afgelopen 
verenigingsjaar als bestuurslid teruggetreden. Voor de vacature, die daardoor is ontstaan, heeft 
de PR-commissie nog geen nieuwe kandidaat kunnen voordragen. Gezocht wordt naar een 
andere (werkbare) oplossing 
 
Daarnaast stond altijd nog een vacature “bibliothecaris/podium” open. Daardoor zijn er op dit 
moment drie vacatures. Op dit moment zijn er nog geen kandidaten om één van deze vacante 
functies in te vullen. Zo mogelijk zal het bestuur nog één of meerdere kandidaten voordragen 
om tot het bestuur toe te treden. 

 
Artikel 8 (sub 6) statuten: 
De leden hebben het recht voor iedere vacature een kandidaat voor te dragen, waarbij duidelijk dient 
te worden aangegeven, voor welke vacature de betreffende kandidaat wordt voorgesteld. De 
voordracht dient schriftelijk te worden ingediend bij het bestuur en ondertekend te zijn door 
tenminste tien actieve leden. Ook het bestuur is bevoegd kandidaten voor vervulling van een vacature 
voor te dragen. 
Het bestuur stelt verder dat de kandidaat zijn bereidheid schriftelijk dient vast te leggen, welke 
bevestiging dient te worden overlegd met de voordracht. Indien U zich kandidaat wilt stellen, neem 
dan contact op met het secretariaat of met één van de andere bestuursleden. 

 
14. W.v.t.t.k. 

 

15. Rondvraag 

Om het bestuur de gelegenheid te geven zich te beraden op Uw vragen, wordt U verzocht 
Uw vragen één week voor de vergadering (dus vóór 5 maart) schriftelijk dan wel per email 
(secretaris@ulftsmannenkoor.nl) in te dienen bij het secretariaat (Dominee van Dorpstraat 
13, 7081 BD Gendringen). 
 

16. Sluitingswoord. 

        
             Namens het secretariaat,  
             René Alofs. 

 

 

 

 

 

mailto:secretaris@ulftsmannenkoor.nl


 
 
VERSLAG VAN DE ALGEMENE LEDEN- EN JAARVERGADERING VAN HET ULFTS 
MANNENKOOR, WELKE GEHOUDEN WERD OP DINSDAG 28 MAART IN DE 
CONFERENTIEZAAL VAN HET DRU-INDUSTRIEPARK TE ULFT.  
 
AANWEZIG 
Aantal leden bij aanvang van de vergadering: 47 
 
Bestuursleden: Ton Menke, Bert Renting, Leo ter Voert, Peter Gregoor en Hans van de 

Weijer. 
Ereleden:    Marlies van Hal en Jacob Schreuder 
 
Bestuur Vriendenkring:   Ben Terwiel, Ton Frazer, Gerard Schepers en Theo Gerritsen. 
 
Dirigent:    Christo Guenov 
Pianist:     Henk Bennink 
Koorfotograaf:    Ton Smilde 
Niet-zingende leden:  Wim Gijtenbeek en Paul Knaven 
 

 
AFWEZIG M.B.V.V.     
1e tenoren:    Jos Bockting, Harrie Mulder, Theo Overgoor en René Teunissen 
2e tenoren:   Hennie Geerts, Paul Hakvoort en Barend Saalmink 
1e bassen: André van Eekeren, Herman Mulder en Bennie Romer 
2e bassen: Wil Rothuizen 
 
 
1. OPENINGSWOORD DOOR DE VOORZITTER TON MENKE 

Ton opent de 65e algemene ledenvergadering en heet allen welkom.  
Ook dit jaar gaat Ton in zijn openingswoord in op de moeilijke Coronaperiode, die achter ons ligt. 
Hoewel de financiële schade beperkt is gebleven, blijft de vraag staan hoe het koor weer zo krachtig 
kan worden als voor de Corona. De pijn bij het UMK zit hem vooral 
- in het tekort aan mensen voor in het bestuur en de commissies; 
- hoe halen we jongere mensen bij het koor? 
- hoe wordt voorkomen dat altijd dezelfde mensen het werk moeten doen? 
- bovendien heeft het koor hoge kosten en is daarmee dus extra kwetsbaar. 
Om het voor de leden financieel aantrekkelijk te houden om met plezier te kunnen blijven zingen is 
het nodig dat samen gekeken wordt naar het toekomstperspectief. Daarbij dienen de volgende 
hoofdvragen te worden beantwoord:  
- gaan we op de oude voet verder? 
- gaan we samen oud worden? In een afgeslankte vorm of in een andere vorm? 
- of gaan we juist op volle kracht vooruit met het werven van nieuwe leden en nieuwe 

activiteiten? 
- doen we dat met hetzelfde repertoire of gaan we ook andere genres en combinaties oppakken? 



Ton wijst er verder op, dat tegenwoordig ook op bestuurlijk niveau aan een mannenkoor andere 
eisen worden gesteld. De klassieke bestuursstructuur dient wellicht gewijzigd te worden in een 
structuur waarbij meer gebruik wordt gemaakt van aanwezige specialismen onder de leden. Ook zal 
gekeken moeten worden naar andere inkomstenbronnen.  
 
Zoals gebruikelijk worden tijdens de algemene ledenvergadering de leden gehuldigd, die 12,5 jaar 
aan het koor zijn verbonden. Dit jaar is dat Gerrit-Jan Lijftogt (1e bas). Voor het in ontvangst nemen 
van een bos bloemen wordt hij naar voren gevraagd. Later in het jaar zullen tijdens de feestmiddag 
de andere jubilarissen (Freddie Dekkers (1e bas – 25 jaar), Anna Marie Krijgsman (zangpedagoge – 
25 jaar), Wil Rothuizen (2e bas - 40 jaar) en Frans Peters (1e tenor- 50 jaar) worden gehuldigd. 
Na stil te hebben gestaan bij het recente overlijden van de echtgenote van de voorzitter van de 
Vriendenkring en koorlid Coert Broekhuizen opent Ton de vergadering.  

 
2.  VERSLAG VAN DE JAARVERGADERING VAN 7 JUNI 2022  

Lubbert Baarssen merkt op, dat in de lijst van aanwezigen de aanduiding “niet-aktieve leden” geen 
juiste weergave is van hetgeen deze leden voor het koor doen. Beter is deze leden aan te duiden met 
“niet-zingende leden”. Hiermee wordt ingestemd. Het verslag geeft verder geen aanleiding tot op- 
of aanmerkingen en wordt met inachtneming van deze aanpassing vastgesteld. Met dank aan de 
opsteller. 

 
3.    INGEKOMEN STUKKEN EN MEDEDELINGEN 

a. CA-lijst 2023: geen opmerkingen  
b.  Mededelingen:  voorafgaande aan zijn openingswoord heeft de voorzitter aandacht besteed aan 

enkele zieke leden 
 
4.  JAARVERSLAG OVER DE PERIODE 01-01-2022 TOT EN MET 31-12-2022 

Het jaarverslag wordt goedgekeurd en vastgesteld. Met dank aan de opsteller. 
 
5.     LEDENWERVINGSCAMPAGNE 

Om nieuwe leden te werven wordt nog steeds als beste methode gezien de methode om in ieders 
directe omgeving rond te kijken en bij familieleden of bekenden te informeren of belangstelling 
bestaat. Daarnaast heeft de werkgroep “ledenwerving” vorig jaar enkele andere ideeën 
aangedragen. Na deze ideeën nog eens te hebben opgesomd vraagt de voorzitter de vergadering of 
hier nog steeds mee ingestemd kan worden. Aangezien er geen reactie wordt gegeven kan worden 
aangenomen dat hiermee wordt ingestemd. Leden kunnen daarom benaderd worden om samen met 
de PR-commissie hier de schouders onder te zetten. Verzocht wordt wel zo veel mogelijk geen 
bijzondere activiteiten te organiseren op de vrijdagavond wanneer ook de Strangzangers hun 
zangavond hebben, hoewel dit niet altijd te voorkomen is. In overleg moet dit echter mogelijk zijn.  

 
6. ORGANISATIE VERENIGING 

In het vijfjarig beleidsplan zijn een 7-tal doelen benoemd. Eén van die doelen is het zoeken naar 
aanvullende alternatieve financiering. Eén daarvan is het verspreiden van de Huurderskrant, 
waarvoor de vereniging € 2.500,00 ontvangt. Afgelopen jaar is nog eens gebleken, dat de animo 
onder de leden om hiermee te helpen niet al te groot is. Het bestuur benadrukt nog eens, dat dit 
toch zeer wenselijk is om zodoende van deze extra inkomsten verzekert te zijn.  
Overigens geldt dit ook voor andere werkzaamheden. Zo heeft de bouwploeg minimaal 2 extra 
krachten nodig. De voorzitter doet nogmaals een beroep op de leden om zich hiervoor aan te 
melden.  
Een grote bron van inkomsten is het verzorgen van (betaalde) concerten. Begroot zijn 5 tot 8 
concerten op jaarbasis. Het is daarom nodig, dat deze concerten verzorgt worden door een 
volwaardig koor. Aangezien het kan voorkomen dat in een korte tijd (m.n. rond de Kerstdagen) 
meerdere concerten kort achter elkaar worden aangenomen, bestaat het risico dat leden een 
concert overslaan. Om toch een volwaardig koor te  presenteren zal van te voren worden 
geïnventariseerd wie van de leden de concerten zullen bijwonen.  



Het UMK heeft ook een sociale functie, waaraan invulling wordt gegeven door klussen op te 
pakken. Hiermee kan de contributie zo laag mogelijk worden gehouden. Het bestuur vraagt van de 
leden hiervoor ook de nodige inzet, wanneer daarom gevraagd wordt.  
 

7.  HET WOORD IS AAN DE MUZIEKADVIESCOMMISSIE 
Namens de MAC brengt Alphons te Boekhorst verslag uit. Daarbij gaat hij in op  
- de samenstelling van de MAC (André van Eekeren is inmiddels gestopt); 
- de muziekkeuze voor het onlangs gehouden DUW-concert (de MAC is teleurgesteld, dat zij 

daar niet bij betrokken is geweest); 
- het samenwerkingsverband met Borculo en Vorden (de muziekcommissies komen inmiddels 

samen om de muziekkeuze beter op elkaar af te stemmen); 
- het algemeen- en kerstrepertoire (de MAC heeft hier een aanzet mee gemaakt). 
Peter Gregoor heeft de indruk, dat de MAC wel bij de muziekkeuze voor het DUW-concert is 
betrokken, aangezien Theo Overgoor en Christo, ook lid van de MAC zijn. In antwoord hierop wijst 
Alphons er op, dat Christo adviseur is en geen lid. Ton Geerts vult nog aan, dat de PR-commissie 
Theo als afscheidsnemende solist heeft betrokken bij de muziekkeuze. Van enige terugkoppeling 
met de MAC is op geen enkele manier sprake geweest. Dit alles heeft er toe geleid, dat de inbreng 
van het koor zelf, uiterst beperkt is geweest, hetgeen door de MAC betreurd wordt. Dit geldt 
eveneens voor de inbreng van onze pianist. 
De voorzitter merkt nog op, dat de bezetting bij de PR-commissie inmiddels weer op orde is. De 
vergaderingen van de MAC worden inmiddels ook door iemand van de PR-commissie bezocht, 
zodat aangenomen mag worden dat dit soort meningsverschillen niet meer voorkomen.  
 
In aansluiting op het samenwerkingsverband met Borculo en Vorden vraagt Felix Kamperman wie 
de data heeft vastgesteld voor de openluchtconcerten van het AMK? Hem is gebleken, dat op de 
website van Vorden andere data voor de openluchtconcerten worden gegeven dan door het UMK 
met de leden worden gecommuniceerd. In Borculo heeft men de indruk dat men ergens mee wordt 
opgezadeld, dat door een enkele partij (UMK?) wordt vastgesteld.  
In principe hoort dit onderwerp thuis bij het AMK; Ton zal dit dan ook daar bespreken. Hij wijst er 
echter wel op, dat het UMK hierin geen belangrijke rol speelt. Van ieder koor zijn 2 bestuursleden bij 
de vergaderingen van het AMK aanwezig. Hetgeen daar besproken wordt dienen zij binnen het 
eigen koor terug te koppelen. Een kwestie van communicatie! 

 
8. HET WOORD IS AAN DE PR-COMMISSIE 

Dit agendapunt is komen te vervallen. 
 
9. HET WOORD IS AAN DE DIRIGENT 

Christo geeft aan, dat hij met veel plezier leiding geeft aan het koor. Toch zijn er zaken die verbeterd 
kunnen worden. O.a. de communicatie tussen de commissies onderling en met het bestuur. Ook zal 
gekeken worden naar een efficiëntere tijdsindeling van de repetities. Dit vraagt echter ook van de 
leden de nodige discipline en concentratie. Inmiddels is als hulpmiddel een nummerbordje 
aangeschaft. Verder zullen de zangers tijdig worden geïnformeerd welke liederen worden 
gerepeteerd, zodat ieder deze tijdens de repetitie bij zich hebben. 
Voor concerten is het nodig, dat een goede bezetting van de verschillende stemsoorten aanwezig is. 
Om dit te waarborgen zal voorafgaande aan ieder concert worden geïnventariseerd wie aanwezig zal 
zijn. 
Om zich te informeren over de vorderingen van de solisten zal het contact met de zangpedagoge 
worden geïntensiveerd. De mogelijkheid om ook groepsrepetities te houden zal met haar worden 
besproken.  
 
 

 



10. HET WOORD IS AAN HET BESTUUR VAN DE VRIENDENKRING 
 

Voordat de voorzitter, Ben Terwiel, een toelichting geeft op de financiële stukken van de 
Vriendenkring, benadrukt hij, dat nieuwe leden het beste aangetrokken kunnen worden door in de 
kennissenkring daarvoor mensen te benaderen.  
Spreker benadrukt dat de Vriendenkring weliswaar de kwalitatieve doelstellingen van het koor 
ondersteunt, maar dat het UMK en de VK juridisch gezien twee verschillende identiteiten zijn. Dit 
brengt de VK er toe, dit jaar voor een andere financiële ondersteuning te kiezen. In tegenstelling tot 
andere jaren, waarbij vooraf aan het boekjaar een donatie werd gegeven, kiest de VK nu voor 
donatie achteraf, indien daar financieel gezien aanleiding voor is. Hiermee beoogt de VK dat zij 
kritischer naar haar vermogen kijkt. Daarnaast wil zij bekijken in hoeverre belegging een optie kan 
zijn om meer rendement uit het bestaande vermogen te halen. Daarbij wil zij in overleg met de 
bankinstelling alleen in zee met een serieus beleggingsfonds, zodat geen grote risico’s worden 
gelopen.  
 
In antwoord op een vraag van Hans van de Weijer deelt Ben mee, dat ook de VK te kampen heeft 
met een beperkte aanwas van nieuwe leden. Lubbert Baarssen kaart met zijn vraag, wat de sponsor 
terugkrijgt voor zijn contributie, het kernprobleem aan: door sociale media is het platform waarop 
bedrijven opereren veranderd en werken extra vermelding bij een concert en een advertentie in het 
verenigingsblad niet meer. Bovendien is praktisch ieder bedrijf, ook die uit Ulft, buiten de gemeente 
werkzaam en zelfs tot ver in het buitenland, waardoor sponsoring van een lokale vereniging niet 
interessant genoeg is.  

 
11. WEBSITE 

Vorig jaar is na de zomer de nieuwe website in gebruik genomen. René Alofs geeft uitleg over de 
werking van de website. M.n. de mogelijkheid om via de website entreekaarten te kopen en de wijze 
waarop met de leden informatie kan worden gedeeld krijgen daarbij de nodige aandacht. 
Afgesproken wordt, dat met René contact wordt opgenomen wanneer leden nog niet kunnen 
inloggen op de site.  

 
12. FINANCIEEL VERSLAG 2021 EN BEGROTING 2022 

Halverwege het verenigingsjaar heeft het bestuur Marijke Harleman bereid gevonden de 
werkzaamheden van de penningmeester tijdelijk over te nemen, aangezien deze om 
gezondheidsredenen daartoe niet meer in staat was. Namens de penningmeester geeft Marijke een 
toelichting op de resultatenrekening 2022, de balans per 31.12.2022 en de begroting voor 2023. Nu 
de Vriendenkring ieder jaar achteraf gaat bezien in hoeverre aan de vereniging een donatie wordt 
gedaan, is de begroting voor 2023 niet sluitend. Dit vereist van de leden extra inzet om de begrote 
inkomsten (zoals opbrengst voor verspreiding van de Huurderskrant) daadwerkelijk te realiseren. 
De financiële stukken roepen verder geen vragen op, waardoor deze zijn goedgekeurd en 
vastgesteld.  
Ton bedankt Marijke voor de voortreffelijke wijze waarop zij de boeken heeft bijgehouden. Hij laat 
zijn dankwoord vergezelt gaan met een bos bloemen.  
 

13. a. VERSLAG VAN DE TOETSINGSCOMMISSIE 2022  
Wim Aalders (1e bas) en Lubbert Baarssen (1e tenor) hebben in principe zitting in de toetsingscom-
missie. In de communicatie is ergens niet goed gelopen, waardoor Wim Aalders met Martin Franken 
de boeken hebben gecontroleerd. Daarbij is alles keurig op orde bevonden. Na de complimenten aan 
Marijke te hebben overgebracht voor de wijze waarop zij de boeken heeft bijgehouden, stelt Wim, 
namens de toetsingscommissie, de vergadering voor de penningmeester decharge te verlenen voor 
het gevoerde financieel beleid in het afgelopen jaar. Met een welgemeend applaus stemt de 
vergadering hiermee in. 

 
 



b. BENOEMING VAN DE TOETSINGSCOMMISSIE 2023 
Wim Aalders (1e bas) heeft 2 jaar zitting gehad in de commissie en is daarmee aftredend. Voorgesteld 
worden Lubbert Baarssen (1e tenor) en Martin Franken (2e bas) tot lid van de toetsingscommissie te 
benoemen. De voorgestelde leden alsmede de aanwezige leden gaan hiermee akkoord.  

 
14. BESTUURSVERKIEZINGENEN 

Deze keer zijn geen leden aftredend. Met het voorstel om de zittingsperiode van Peter Gregoor, die 
in 2024 afloopt, met twee jaar te verlengen, kan de vergadering instemmen. 
De voorzitter zegt zeer verheugd te zijn dat, in de persoon van Henk Bockting, een vervanger is 
gevonden voor de vacante functie van penningmeester. Na Henk gelegenheid te hebben gegeven 
zich voor te stellen,  vraagt de voorzitter of een schriftelijke stemming gewenst wordt. Dit laatste is 
niet het geval, waardoor  Henk bij acclamatie is benoemd.  

 
15. RONDVRAAG 

LUBBERT BAARSSEN vraagt in hoeverre belangstelling bestaat voor uitwisseling met andere 
koren?  
Antw.:  belangstelling is er altijd. De vraag is alleen hoe met elkaar in contact kan worden 

gekomen om de mogelijkheden te bespreken. Lubbert zal hiertoe het initiatief nemen. 
 
FELIX KAMPERMAN vraagt in hoeverre een ledenlijst kan worden ingezien, zodat hij zo snel 
mogelijk koorleden bij naam kent. 
Antw.:  tijdens iedere repetitie kan het smoelenboek worden ingezien. Bekeken zal worden in 

hoeverre een (beperkte) ledenlijst op de website kan worden geplaatst.  
 

Na eerst uitleg te hebben gegeven over het gebruik van verschillende microfoons vraagt FREDDIE 
DEKKERS in hoeverre van de website pdf-bestanden van partituren kunnen worden gedownload 
om deze op een tablet te zetten. 
Antw.:  partituren kunnen per concert, dat gegeven wordt, achter de inlogpagina worden opge-
nomen. Bekeken zal moeten worden in hoeverre dat ook kan om daarmee te repeteren. 

 
WILLIE EBBERS vraagt of voortaan bij de concerten, net als bij het DUW-concert, voor de 
koorleden op één niveau stoelen kunnen worden geplaatst i.p.v. een trapsgewijze opstelling door 
middel van prakken.    
Antw.:  dit kan alleen wanneer, net als in de DRU, het publiek vanuit verschillende hoogtes zicht 
heeft op het koor. Waar mogelijk zal dit overwogen worden.  

 
16. SLUITING 

Ton sluit de vergadering om 21:40 uur en dankt allen voor de aanwezigheid en inbreng. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Ulft, januari 2024       Ulfts Mannenkoor ‘57  

 
JAARVERSLAG OVER HET VERENIGINGSJAAR 

2023 
1 januari 2023 tot en met 31 december 2023 

 

1. ERELEDEN PER 31 DECEMBER 2023 

Mr. J. Haigh te Huddersfield Engeland  
Mr. S. Harris te Huddersfield Engeland  
Mevr. Marlies van Hal te Ulft  
Dhr. Jacob Schreuder te Doetinchem  
Dhr. Herman Mulder te Terborg  

2. BESTUUR 

Op 31 december 2023 is het bestuur als volgt samengesteld: 
Voorzitter    Ton Menke 
Secretaris    Bert Renting 
Penningmeester   Henk Bockting, (administratie Marijke Harleman) 
Concertmeester/vice voorzitter  Leo ter Voert 
P.R. en concerten   Vacature 
Bestuursleden:     Hans van de Weijer, Peter Gregoor 

In dit verenigingsjaar is het bestuur in totaal 10 maal in vergadering bij elkaar geweest.  
Daarnaast zijn namens het bestuur ingestelde commissies in vergadering bij elkaar geweest om 
aangelegenheden het koor betreffende te bespreken: 
Kleine Commissie (Bestuur UMk-VK): 3x 
PR-commissie:    2x        
MuziekAdviesCommissie:  5x 
Verder heeft het MAC afgelopen jaar éénmaal een afzonderlijk overleg gehad met het bestuur, de 
dirigent, de zangpedagoge en de solisten. 
 

3. MEDEWERKERS  
In het verenigingsjaar 1 januari 2023 tot en met 31 december 2023 zijn de volgende personen direct 
betrokken geweest bij het UMK: 
Dirigent    Christo Guenov 
Pianist/organist    Henk Bennink 
Presentatrice    Debby Jansen 
Zangpedagoge    Anna Marie Krijgsman 
Fotograaf/site-beheerder  Ton Smilde 
 

4. KOOR  



Het aantal actieve koorleden op 1.1.2023 bedroeg 67. Om moverende reden hebben afgelopen jaar 
negen leden hun lidmaatschap opgezegd. Daar staat tegenover dat wij vier nieuwe leden hebben kunnen 
verwelkomen. Aangezien ook één lid kwam te overlijden, bestaat het koor op 31.12.2023 uit 61 actieve 
leden. Hierna volgt een meerjarig overzicht van het verloop van het ledenaantal alsmede een overzicht 
van de gemiddelde leeftijd van de koorleden per stemsoort. Verder een overzicht van de leeftijdsopbouw 
per stemsoort per 31.12.2023. 
Verder een overzicht van de leeftijdsopbouw per stemsoort per 31.12.2022. 
 

5. VERLOOP LEDENAANTAL 
 

         
                
Aantal aktieve leden per: 31-dec 31-dec 31-dec 31-dec 31-dec 31-dec 31-dec 
  2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 
         
1e tenoren 16 16 16 16 17 16 12 
2e tenoren 22 21 22 21 18 19 17 
1e bas 22 24 24 22 22 22 22 
2e bas 14 13 14 13 13 10 10 
         
Totaal aantal zangers 74 74 76 72 70 67 61 
              
        
              
Gemiddelde leeftijd 31-dec 31-dec 31-dec 31-dec 31-dec 31-dec 31-dec 
  2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 
         
1e tenoren 70,81 71,81 72,75 73,75 74,24 74,88 73,90 
2e tenoren 68,82 69,38 70,27 71,33 73,94 74,84 76,59 
1e bas 64,52 67,67 68,79 68,73 69,73 71,32 70,64 
2e bas 71,29 72,38 72,36 73,08 74,08 76,10 76,50 
         
Totaal gemiddelde leeftijd 69,31 70,31 70,71 71,39 72,43 73,88 74,41 
                
        
                

Leeftijdsopbouw per stem  30 t/m 39 40 t/m 49 50 t/m 59 60 t/m 69 70 t/m 79 
80 / 

ouder Aantal 
per 31 december 2023             leden 
             
1e tenoren  1  2  5 4 12 
2e tenoren   1 1 7 8 17 
1e bas 1  1 6 11 3 22 
2e bas    1   6 3 10 
         
Totaal 1 1 2 10 29 18 61 
                
        
   6,56% 16,39% 47,54% 29,51% 100,00% 

 
 
 
 



 
6. CONCERTEN, ACTIVITEITEN EN GEBEURTENISSEN ULFTS 

MANNENKOOR 2022 
 
JANUARI 
05: de PR-commissie vergadert 
 
10: op de eerste repetitie van 2023 worden vele handen geschud en goede wensen uitgesproken. 
 
11: het bestuur komt in het nieuwe jaar voor het eerst bijeen.   
 
14: i.v.m. tegenvallende kaartverkoop wordt het Nieuwjaarsconcert te Goch geannuleerd. 
 
17: voorafgaande aan de repetitie wordt in ’s-Heerenberg een serenade gebracht aan Bennie Römer 

(1e bas) en medebewoners van Azora Gertrudis. De repetitie zelf staat in het teken van het 
digitaal kerstconcert. Hierbij zijn ook enkele zangers van Borculo en Vorden aanwezig.  

 
19: op weg naar de repetitie van het Borculo’s Mannenkoor raken een drietal zangers betrokken bij 

een auto-ongeluk. De zangers komen hier niet helemaal zonder kleerscheuren vanaf. Eén van 
hen dient zelfs enkele dagen te worden opgenomen in het ziekenhuis. 

 
24: de MAC vergadert.  
 

FEBRUARI 
07: in de Rabozaal van de DRU vindt de opname plaats van het digitaal kerstconcert van het 

Achterhoeks Mannenkoor.  
 
08: tijdens de bestuursvergadering wordt kennis gemaakt met dhr. Bockting, die bereid is tot het 

bestuur toe te treden om de rol van penningmeester te gaan vervullen. 
 
12: het UMk verzorgt de muzikale bijdrage bij de avondwake van 1e tenor Coert Broekhuizen, die op 

7 februari op 85 jarige leeftijd is overleden. 
 
21: het bestuur vergadert met het bestuur van de Vriendenkring (Kleine Commissie).  
 

MAART 
08: de MAC vergadert. 
 
11: een extra repetitie wordt ingelast ter voorbereiding op het DUW-concert van 19.03. Bij deze 

repetitie zijn ook Irene Hoogveld en het orkest Schwarze Rose aanwezig. Een hernieuwde 
kennismaking vindt plaats met (oud-lid) Marcel Kemperman, die tijdens het DUW-concert de 
solistische partij van Bui Doi voor zijn rekening neemt.  

 
16: het bestuur komt in vergadering bijeen. 
 
19: na drie jaar hiervan te hebben afgezien kan eindelijk weer het DUW-concert worden gehouden. 

Met het orkest Schwarze Rose en sopraan Irene Hoogveld wordt een prima concert gegeven. 
Tijdens dit concert neemt Theo Overgoor afscheid als solist.  

 
27: het bestuur heeft een evaluatiegesprek met de dirigent 
 



28: in de conferentiezaal van de DRU-Cultuurfabriek wordt voor de 65e keer de algemene 
ledenvergadering gehouden. Tijdens deze vergadering wordt de heer H. Bockting benoemd tot 
nieuwe penningmeester van het UMk.  

 

APRIL   
11: tijdens de repetitie bereikte ons het droevige bericht dat onze medezanger Theo Overgoor op 

84-jarige leeftijd is overleden.  
 
12: het bestuur komt in vergadering bijeen 
 
18: in het crematorium in Etten neemt het UMk afscheid van ons erelid en eerste tenor Theo 

Overgoor. 
 
MEI 
07: in het auditorium van het Slingelandziekenhuis te Doetinchem zingt het koor tijdens de 

kerkdienst.  
 
09: de Mac vergadert. 
 
10: het bestuur komt in vergadering bijeen. 
 
JUNI 
04: tijdens het Achterhoek Spektakeltoer op het DRU-industriepark verzorgt het UMK een zonnig 

optreden.  
 
06: het bestuur vergadert met het bestuur van de Vriendenkring.  
 
JULI 
04: het UMk verzorgt voor de 41ste keer een vakantieconcert in zorgcentrum “Oevelgunne” in 

Gendringen en zorgcentrum “Debbeshoek” in  Ulft. 
 
12: voor de vakantie komt het bestuur nog in vergadering bijeen.  
 
AUGUSTUS 
08: i.v.m. het optreden op Huntenpop wordt een extra repetitie gehouden.  
 
12: het UMk treedt met ondersteuning van enkele mannen uit Borculo en Vorden op in de 

Foëfeltent tijdens Huntenpop.  
 
22: het bestuur vergadert met de PR-commissie.  
 
22: voorafgaande aan de eerste repetitie na de zomer komt het bestuur bijeen met de 

solisten/muziekadviescommissie/dirigent en zangpedagoge.  
 
27:  met het opluisteren van de kerkdienst in Zeddam opent het UMk het seizoen 2023-2024. 
 
30: het bestuur vergadert met het bestuur van de Vriendenkring.   
 
SEPTEMBER 
04: ter voorbereiding op de kennismakingsconcerten in Vorden en Borculo repeteert het UMk in 

Vorden, samen met het Vordens en Borculo’s Mannenkoor. 
 
06: het bestuur komt in vergadering bijeen. 



 
19: voorafgaande aan de repetitie wordt in Terborg een serenade gebracht aan Herman Mulder (1e 

bas) en medebewoners van Azora Antonia. 
 
29: met het Achterhoeks Mannenkoor wordt een kennismakingsconcert gegeven in de Christus 

Koningkerk in Vorden. Aan dit concert wordt medewerking verleend door Roos van der Sanden 
en het vocaal ensemble Embrace.  

 
30: in het muziekcentrum in Borculo wordt met het Achterhoeks Mannenkoor het kennismakings-

concert herhaald. Ook nu verlenen Roos van der Sanden en het vocaal ensemble Embrace hun 
medewerking.  

 
OKTOBER 
11: het bestuur komt in vergadering bijeen. 
 
17: het MAC komt in vergadering bijeen.  
 
NOVEMBER 
05: de jaarlijkse feestmiddag vindt dit jaar plaats in het verenigingsgebouw van Schutterij De 

Eendracht aan het Zwarte Plein te Ulft. Met 88 mensen wordt deze middag druk bezocht. 
Freddie Dekkers (1e bas) wordt deze middag gehuldigd vanwege zijn 25-jarig lidmaatschap. 
I.v.m. hun afwezigheid is aan de andere jubilarissen (Wil Rothuizen – 40 jaar en Anna Marie 
Krijgsman – 25 jaar) op een later moment aandacht besteed. 

 
08: het bestuur komt in vergadering bijeen. Tijdens deze vergadering maakt het bestuur kennis met 

de nieuwe voorzitter van KNZV Midden Nederland, de heer Hekelaar. 
 
28: het MAC komt in vergadering bijeen. 
 
DECEMBER 
12: in Zorgcentrum Schuylenburch te Silvolde geeft het UMK een voorproefje voor de komende 

kerstconcerten.  
 
13: het bestuur komt in vergadering bijeen.   
 
15: Een drukke dag voor het UMk. In alle vroegte verzamelen de leden en enkele leden uit Vorden 

en Borculo zich bij de DRU om per bus te vertrekken naar Gouda. In het kader van Gouda bij 
Kaarslicht wordt om 12:00 uur in de Sint-Janskerk een kerstconcert gegeven. Aansluitend zet 
de bus koers naar Asperden-Goch. In het Klooster Graefenthal wordt ’s avonds het tweede 
kerstconcert gegeven.  

 
16: in de Petrus & Pauluskerk in Ulft wordt ons eigen kerstconcert gegeven. Aan dit concert wordt 

dit jaar meegewerkt door het strijkensemble Arcato uit Zutphen.  
 
18: met hulp van enkele leden wordt deze week de Huurderskrant rondgebracht. Een welkome 

aanvulling om lekker in de buitenlucht bezig te zijn. 
 
19: de laatste repetitie van het jaar.   
  
 
Ulft, januari 2024, 
René Alofs, namens het secretariaat UMk 
 



 
 
CONCERTEN- EN ACTIVITEITENLIJST (CA-LIJST) (bijgewerkt 14.02.2024) 
 
 

Concerten en aktiviteiten UMK 2024 
Din. 
12.03 

ALGEMENE LEDENVERGADERING aanvang 19:30 uur 
 aanwezig  
 inzingen  
 opbouw  
   

Zon, 
24.03 

Optie: P: Memorial Herdenkingsconcert Haagen 
Uitvaartverzorging 

aanvang 15:00 uur 

Loo (bij Duiven), Loostraat 34 aanwezig 13:30 uur 
Kleding: Pied de Poule inzingen 13:45 uur 
 opbouw  
   

Zon, 
20.10 

Optie: P: concert voor Haagen Uitvaartverzorging aanvang  
Loo bij Duiven, Loostraat 34 aanwezig  
 inzingen  
 opbouw  
   

Zat. 
21.12 

Optie: Kerstconcert Ulft aanvang 20:00 uur 
 aanwezig  
 inzingen  
 opbouw  
   

 
 
 
ATTENTIE: 

De liederen die tijdens een concert worden gezongen staan – voor zover al bekend - op de website 
(www.ulftsmannenkoor.nl) U moet zich daarvoor wel inloggen; vervolgens kunt u de liederen 
terugvinden onder de button “Bladmuziek”.  
 
 
 
 
 
 

http://www.ulftsmannenkoor.nl/


 
 
Het kan zo maar eens gebeuren dat een lid van onze club (tijdelijk) niet meer aan de activiteiten kan 
deelnemen door ziekte, een blessure, een ander ongemak of zoals nu bijzondere omstandigheden. 
Deze rubriek zorgt ervoor dat we aandacht hebben voor het wel en wee van onze leden.  
 
Uiteraard wil het Ulfts Mannenkoor aan diegenen die dit overkomt via de rubriek "Lief en Leed" 
aandacht geven. Dat geldt niet alleen voor alle ingeschreven zangers maar ook voor de partners van 
leden, ereleden en weduwen. Dus als je een gebeurtenis waarneemt in je omgeving geeft dit dan door 
aan de redactie van deze nieuwsbrief secretaris@ulftsmannenkoor.nl. Onder vermelding van “Lief en 
Leed”. 
 

Hennie Geerts heeft moeten besluiten te stoppen! Uit het oog maar niet uit het hart!  
Hieronder zijn overwegingen: 
 
“Bestuur, dirigent en leden van het UMK. 
Na lang wikken en wegen heb ik toch besloten om te stoppen als actief lid van het UMK.  

Door wat fysieke problemen kan ik niet meer volledig aan de activiteiten van het koor deelnemen en half 
werk past niet bij mij.  

Om toch aan het koor verbonden te blijven vraag ik het bestuur om mij toe te voegen aan de lijst met 
niet actieve leden. 

Hoe we een en ander verder afwerken hoor ik graag van het bestuur. 
Ik wens jullie allemaal het allerbeste en het koor nog veel succes voor de toekomst. Met vriendelijke 
groet, 
Henny Geerts.  

PS Deze brief mag ook afgedrukt worden in de volgende nieuwsbrief”.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

mailto:secretaris@ulftsmannenkoor.nl


 
 
ORVELTE 
Orvelte is een brinkdorp in provincie Drenthe. Het dorp is vermoedelijk ontstaan tussen de 11e en 13e 
eeuw. De naam komt uit een samentrekking van ‘over het veld’ of zoals de Drent het zal zeggen ‘Oer ‘t 
veld’. De vroegste vermelding van het dorp is gevonden in een akte uit 1362 waarin een landbouwer uit 
Orvelte wordt genoemd.  
 

 
 

In 1612 heeft Orvelte 13 landbouwers die hun land moesten veroveren tussen het overal aanwezige bos. 
In 1967 verkreeg een deel van Orvelte de status beschermd dorpsgezicht.  
 

 



De omgeving wordt gebruikt voor geologisch en biologisch veldwerk.  
In september 2009 werden bij het Oranjekanaal resten van een mammoet gevonden. Het betrof een 
slagtand van een meter, een paar kiezen en botten. In de directe omgeving werden ook in 1991 al resten 
aangetroffen. Waarschijnlijk horen deze vondsten bij elkaar. De kaak die in 1991 werd gevonden miste 
namelijk twee kiezen en de twee gevonden kiezen lijken daar precies in te passen.  
 

 
 
Orvelte presenteert zichzelf als museumdorp (of monumentendorp) vanwege de vele historische 
bezienswaardigheden in en rond het dorp. Naast de "normale" dagelijkse bedrijvigheid en woonfunctie 
van het dorp is een groot aantal boerderijen en andere gebouwen ingericht voor het publiek.  
 

 



Auto's zijn niet toegestaan in Orvelte. In het dorp is, soms tegen betaling, te zien hoe men in vroeger 
tijden leefde en werkte. Voorbeelden van attracties zijn: houtzagerij, smederij, klompenmakerij, 
grutterswinkel, ateliers en galerieën en het Jan Kruis Museum gewijd aan de striptekenaar Jan Kruis. 
 

 
 
Orvelte is leuk, je kunt er gemakkelijk een ochtend of middag rondslenteren of op de fiets de buurt 
verkennen, eetgelegenheden zijn er natuurlijk ook. 
Veel meer over dit Drentse oerdorp op hun website: https://orvelte.net 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://orvelte.net/


 

We vroegen u in de vorige nieuwsbrieven ook een bijdrage of kopij aan te leveren. Als u nieuws hebt, 
een bericht of iets anders? Dat kan! Graag zelfs! Wij zorgen ervoor dat uw bijdrage zo snel mogelijk 
wordt geplaatst. Wie verrast ons de aankomende week met een bijdrage voor de nieuwsbrief? Zoals 
waarschijnlijk bekend kunt u uw bijdrage(n) mailen naar secretaris@ulftsmannenkoor.nl  
 

 
 
Het bestuur van het Ulfts Mannenkoor hoopt u met deze nieuwsbrief voorlopig voldoende te hebben 
ingelicht. Mocht u nog vragen, opmerkingen, suggesties of ideeën hebben, of wilt u een stukje schrijven 
en/of kopij aanleveren, dan kunt u te allen tijde telefonisch contact met een bestuurslid opnemen. U 
kunt ook mailen naar secretaris@ulftsmannenkoor.nl. 
De redactie 

mailto:secretaris@ulftsmannenkoor.nl
mailto:secretaris@ulftsmannenkoor.nl

